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Afdeling: Vastgoed en Infrastructuur Voorstelnr. <Neem dossiernr over uit Ibabs>
Behandelaar: Both, Rene Barneveld,      
Telefoonnummer: 0646718393 Portefeuillehouder: P.J.T. van Daalen

Ter kennisname naar de raad Op overzicht Bestaand beleid (website)
     Nummer beleidsproduct:       

Onderwerp: Voorstel tot kennisname van het besluit Regio Foodvalley inzake wijziging van de 
Projectenlijst van het Mobiliteitsfonds 

Gevraagde beslissing:
1. Kennis te nemen van het besluit tot wijziging van de Projectenlijst 2019 van het Mobiliteitsfonds Regio 

Foodvalley (verder aangeduid als ‘Fonds’).
2. De gemeenteraad hierover te informeren via de maandrapportage

1. Inleiding
Terugblik 2019-2020
In 2019 is het voorstel tot wijziging van de Projectenlijst door de portefeuillehouders mobiliteit van de 
regiogemeenten besproken en in gezamenlijkheid aangenomen. 
Het betreft budget neutrale wijzigingen van de in 2013 opgestelde Projectenlijst. De jaarlijkse inleg van de 
gemeenten in het mobiliteitsfonds zal niet wijzigen. Barneveld koos er destijds voor -uit het oogpunt van 
transparantie- om de gemeenteraad te informeren over haar standpunt in deze.
Alle colleges van burgemeester en wethouders van de regiogemeenten zijn akkoord gegaan met de 
voorgestelde wijziging voordat het regiobestuur het besluit kon nemen.

Dit voorstel
Na dit besluit heeft het Regiobestuur de wijzigingen ter informatie aan de Gemeenteraden gestuurd. Naar 
aanleiding van de reactie van één of meerdere Gemeenteraden kan het Regiobestuur haar besluit 
aanpassen.
Dit voorstel gaat over het kennisnemen van het regiobesluit en het regiobestuur te informeren dat Barneveld 
achter het besluit staat. Het eerdere voorstel ging over instemmen met de wijziging. 
Deze gang van zaken heeft tot doel de regiogemeenten invloed -volledige controle- te laten hebben over de 
besluiten van de regio.
Tijdens de reguliere overleggen zijn de gemeentelijke reacties op het regiobesluit besproken.

Doel van het Fonds 
In 2013 hebben de regiogemeenten besloten het ‘Fonds’ op te richten. Het Fonds is ingesteld om als regio 
op cruciale momenten beter voorbereid te zijn als regionale belangen in het spel zijn, onder meer door een 
collectieve onderhandelingskracht te creëren bij infrastructurele projecten die voor de regio van belang zijn. 
Daarbij is financiële back-up onontbeerlijk; een lobby is succesvoller als deze wordt ondersteund met een 
substantiële bijdrage in een project. 

Update 2019
Bij het opmaken van de stand van zaken in 2018 bleek dat er op basis van de huidige afspraken in de 
Projectenlijst richting 2033 financiële ruimte is. Op basis van de prijsindex (1%) en de rente (0%) is er in 
2033 een overschot van 1,1 miljoen euro. Na onderzoek naar de mogelijkheden hoe met het overschot om 
te gaan en hoe kan worden omgegaan met het bericht dat Provincie Gelderland niet langer inzet op een 
frequentieverhoging van de Valleilijn (hiervoor staat 1 miljoen euro gereserveerd ) is de betreffende wijziging 
voorgesteld en vastgesteld. 

De wijziging betrof de volgende projecten.
1. A1/A30
2. N233
3. Valleilijn

A1-A30 
Het bedrag voor het project te verhogen met € 67.500,-, ten laste van de Algemene Reserve van het 
Mobiliteitsfonds, tot een totaalbedrag van €1.067.500Door het totaal bedrag voor A1/A30 op de Projectenlijst 
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aan te passen komen de kosten van het MIRT-onderzoek niet ten laste van de 1 miljoen aan cofinanciering 
vanuit regio.  

N233 - Rondweg Veenendaal
Het opnemen van het project, voor een bedrag van € 1 miljoen onder de voorwaarde van voorfinanciering 
door de Provincie Utrecht en terugbetaling niet eerder dan 2025. 
80% van het totale verkeersaanbod op de rondweg heeft een bestemming of herkomst in de regio. Om die 
reden wordt de aanpak Rondweg-oost bij Veenendaal (N233) genomen in de Projectenlijst en hiervoor een 
bijdrage van € 1 miljoen beschikbaar gesteld. De provincie Utrecht wil een groot deel van de kosten voor 
haar rekening nemen, maar vraagt ook een financiële bijdrage van de gemeente Veenendaal. Naast 
aanpassing van de Rijnbrug is het noodzakelijk ook de Rondweg-oost te verbreden om de 
bereikbaarheidsproblemen van de N233 op te lossen en daarmee de bereikbaarheid van Regio Foodvalley 
te verbeteren.  

Valleilijn 
Door de titel van het project in de projectenlijst aan te passen in ‘kwaliteitsimpuls Valleilijn’ in plaats van 
‘frequentieverhoging blijft er geld vanuit het mobiliteitsfonds beschikbaar voor de Valleilijn. 
Als regio blijven van wij mening dat een frequentieverhoging gewenst is om de bereikbaarheid van de regio 
te vergroten. Een frequentieverhoging is echter niet de enige manier om hieraan bij te dragen. 

2. Beoogd effect
a) Meetbaar effect

De projecten zullen de bereikbaarheidsproblemen op de corridors naar de regio oplossen. 
b) Maatschappelijk effect

De bereikbaarheid is een basisvoorwaarde voor het (economisch) functioneren van de regio.

3. Argumenten
Projecten voldoen aan de voorwaarden van het fonds  
In het reglement Mobiliteitsfonds staan de voorwaarden omschreven waaraan voldaan moet worden om te 
wijzingen of een project toe te voegen aan de Projectenlijst van het fonds (aanmerking doorstroming). 

Een van de doelstellingen van de regio is bereikbaarheid 
De projecten zijn onderdeel van de Bereikbaarheidsagenda van de regio om de Foodvalley intern vlot en 
comfortabel bereikbaar te maken/houden. Voor een aantal locaties is/wordt -tot en met 2022- de uitbreiding 
van infrastructuur voorbereid/uitgevoerd als sluitstuk van een integrale oplossing om verkeersdruk te 
voorkomen.  

Duurzaamheid hoog in het vaandel van de regio 
De titelwijziging van het project Valleilijn ondersteunt de ambitie van de regio om duurzame vormen van 
mobiliteit te stimuleren. Een verbetering van de kwaliteit van de Valleilijn zou de trein concurrerender moeten 
maken ten opzichte van de auto. 

4. Kanttekeningen
Het Fonds
Over geen van de vier bestaande projecten op de Projectenlijst van het Mobiliteitsfonds zijn op dit momenten 
afspraken gemaakt over wanneer er een onttrekking zal plaatsvinden aan het fonds. Wel kan een inschatting 
worden gegeven van wanneer de projecten naar verwachting worden uitgevoerd. 
Toevoeging van een project aan de Projectenlijst van het Mobiliteitsfonds -tijdens en vlak na Corona-tijd- 
mag niet leiden tot een extra financiële bijdrage van gemeenten aan het Mobiliteitsfonds.  

5. Financiën
De huidige projecten op de Projectenlijst voorzien in een uitgave van € 6.117.500,-. De € 67.500,- voor 
MIRT-onderzoek A1/A30 is hier al in opgenomen.  
De ingeschatte kosten voor het verbeteren van de doorstroming van de N233, deel Rondweg-oost, zijn circa 
60 miljoen euro. De gewenste bijdrage van de regio is 1 miljoen.  

6. Uitvoering

Planning: 
Het Regiobestuur heeft de Gemeenteraden per brief geïnformeerd over de wijzigingen.
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Naar aanleiding van de reactie van één of meerdere Gemeenteraden kan het Regiobestuur haar besluit 
aanpassen.

Communicatie:
De voorgestelde aanpassingen in de projectenlijst zijn niet zodanig van aard dat er actief op 
gecommuniceerd hoeft te worden. 
Reactie aan regiobestuur is alleen nodig als er bedenkingen zijn en die zijn er niet. Tijdens de overleggen is 
daarover gecommuniceerd.

Evaluatie/controle

7. Bijlagen
Brief van regiobestuur inzake besluit (27 maart 2020)






